
Павле Зелић: Агенцији за лекове је до сада пријављено само 12 случајева нежељених реакција на Фајзерову вакцину - али то и даље није нешто што би нас забрињавало
петак, 15 јануар 2021 20:14

Представник Агенције за лекове и медицинска средства Павле Зелић изјавио је данас да
је до сада пријављено "само 12 случајева" нежељених реакција на вакцину против
коронавируса.

  

  

Зелић је гостујући у Београдској хроници РТС-а, навео да је реч о Фајзеровим вакцинама
и да то није неуобичајено.

  

Објаснио је да ту нису урачунате благе реакције попут црвенила, слабог бола и мањег
отока, него повишена температура, малаксалост, главобоља и други симптоми који трају
неколико дана.

  

"Али то и даље није нешто што би нас забрињавало", рекао је Зелић.
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На питање да ли је тачно да није добро да вакцину приме особе чији умунитет бурно
реагује, одговорио је да се то односи на теже реакције организма попут шока, за које је
потребна хоспитализација.

  

Јако је мали број евидентираних тежих реакција на неки од састојака вакцине, истакао
је Зелић и додао да ће се тек видети колику коначну заштиту имају вакцине.

  

Такође је рекао и да се све вакцине, без обзира на произвођача, једнако проверавају.

  

(Бета)
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